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Holte Grundejerforening: www.holtegrundejerforening.com 
Formand: Morten Borre Møller Rosenskjold, Dronninggårds Allé 89, 2840 Holte  

Referat af 
Grundejerforeningens møde og ordinære generalforsamling 

Tirsdag d. 11. november 2019 kl. 19.30 
på Ny Holte Sognegaard   

Der var omkring 65 deltagere i møde og generalforsamling. 
Fra bestyrelsen deltog:  
Morten Borre Møller Rosenskjold (formand), Jesper Werner (næstformand), Jesper 
Østerbye, Uffe Torp-Pedersen, Peter Boje, Jesper Østerbye, Karsten Andersen, Søren 
Gotfredsen (sekretær & kasserer). 
Fra Rudersdal Kommune deltog: 
Der deltog Allan Carstensen & Court Møller fra kommunen for at tale om trafikken i 
kommunen. 

       Dagsorden: 
I. Velkomst v/HGF´s formand, Morten B.M. Rosenskjold 

II. Indlæg ved formand for Trafik og Miljø Udvalget Court Møller vedr. 
trafik i kommunen. 

Court orienterer om trafikken i kommunen og trafikale tiltag.  Rudersdal 
kommune har ca. 3 millioner om året. I år er pengene brugt på 
Frydenslundsvej med cykelstier. Der er tilbagemeldinger fra mange 
steder om der bliver kørt for hurtigt rundt omkring i kommunen. Court vil 
gerne gå langt med indsnævringer o.l. Kommunen har ikke fået 40 km/t 
begrænsning på parcelvej pga. afslag fra politiet, hvilket overrasker 
kommunen. Der blev spurgt til mulighed for stærekasser. Allan 
Carstensen svarer at der kommer 50 stærekasser på landsplan. 
Hverken lokal eller Nordsjællands politi kan bestemme hvor de 
opsættes. Rundkørsler v. Holte stationsvej. Der har været et uheld med 
alvorlige følger og der er bekymrede personer. Spørgsmål, skal bommen 
ved rønnebærvej flyttes. Det afkræfter Allan Carstensen og Court Møller. 
Peter Boje spurgte til om filosofien stadig var den samme som under 
Borgmester Ives formandskab for Trafik og Miljø Udvalget hvor der 
skulle føles så usikkert som muligt at krydse vejen for man på den måde 
var sikker på ikke at blive kørt ned. Allan Carsten siger at der et for at 
undgå diffus gående man ikke har fodgængerfelter. Hvis der ikke er 
fodgængerfelter er første skridt på eget ansvar. Allan Carstensen er 
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bekendt med problemer ved skolevejen. Bump på Frydenslundsvej er 
meget skrappe. 

 

 

III. Indlæg ved Chef for vejområdet i Rudersdal kommune, Allan 
Carstensen. 

Allan Carstensen afholder en præsentation vedr. serviceordninger i 
kommunen. Reparation af slaghuller, vedligehold etc. På private veje er 
kommunen tvunget til at opsige pga. en dom fra ankestyrelsen. Dvs. 
vinterservice (snerydning, saltning etc) samt vejreparationer stopper. 
Beboerne kan i stedet lave et vejlau. 

Vedr. Vejlegårdsvej så sker der ikke tømning af kloaker og støvsugning 
af veje sker ikke. Allan Carstensen har GPS log op det. Allan Carsten, 
det er beboernes problem at tømme brønde på private veje hvis der er 
behov for mere end en tømning om året. Er der ikke enighed om at lave 
et vejlau vil grundejeren ud for vejstykket indtil midten af vejen være 
ansvarlig for huller, tømning af brønde etc. Præsentation vedlagt. 

Generalforsamling.  
1. Valg af dirigent. Karsten Andersen blev valgt 
2. Formandens beretning for det forløbne foreningsår. Arkitektur, byggetilladelser 

og bygninger blev diskuteret. Det blev forslået at vi håndhæver hegn så de passer 
med lokalplanerne. Matthias (grundejerforeningens advokat) orienterede om 
Næsseslottet og status på det. Der må medens en klage pågår til plan 
klagenævnet må der ikke afholdes arrangementer så som bryllup, konfirmation o.l. 
Vi forventer en afgørelse indenfor ca 2 til 2½ år. Formandens beretning er vedlagt 
og vedtaget. 

3. Sekretærens beretning og status på foreningens medlemstal. 
Præsentationen er separat vedlagt. Det blev diskuteret om vi kunne få flere 
medlemmer.  

4. Kasserens beretning og fremlæggelse af regnskab. Regnskabet blev 
gennemgået og vedtaget. Regnskab er vedlagt. 

5. Fastsættelse af kontingent Bestyrelsen foreslår at kontingentet forbliver uændret 
kr. 150,- per år. 

6. Forslag fra medlemmer og bestyrelse (Forslag skal iflg. vedtægterne sendes til 
bestyrelsen senest 7 dage forud for generalforsamlingen). 

7. Valg til medlemmer af bestyrelsen (Forslag skal iflg. vedtægterne sendes til 
bestyrelsen senest 7 dage forud for generalforsamlingen). 
Vi opfordrer naturligvis medlemmerne til at stille op til bestyrelsen ! 
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På valg er: 
Morten Borre Møller Rosenskjold, Uffe Torp-Pedersen, Peter Boje 
Alle tre er genvalgt for en 2 årig periode. 
Ikke på valg er: 
Jesper Østerbye, Karsten Andersen, Søren Gotfredsen. 

8. Valg af 3 suppleanter, 2 revisorer og 1 revisorsuppleant. 
Som revisor er:   Henning Nielsen (Tungevang 7 – 2840 Holte) samt Peter 
Fugmann (Vejlegårdsvej 15 – 2840 Holte). 
Revisor suppleant er: Lone Fugmann (Vejlegårdsvej 15 – 2840 Holte). 
Som suppleant for bestyrelsen er: Marianne Thorsen. Ønsker ikke genvalg.  Ny 
suppleant er: Mogens Nordkild Jonassen (Kongevejen 276 – 2830 Virum) 

9. Eventuelt. Affaldssortering blev diskuteret. Grundejerforeningen deltager i et 
møde med kommunen i løbet af november måned.  

IV. Spørgsmål fra salen  
Aftenen afsluttes med et lille lækkert tag-selv-bord med vin, øl og vand.  
 
                                                         
Holte, den 12. november 2019 
Mødets dirigent: Karsten Andersen 
Referent: Peter Boje 

 
 
Godkendt af bestyrelsen, tirsdag 26. november 2019 
 


